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EDITORIAL 

        

 

EDITORIAL 

La nueva Gobernanza debe nacer 
como una manera de coordinación 
entre municipios y ahí estará la 

Federación de A.A.V.V. 
FED.AS.CI.CA. 

ASSOCIACIÓ VEÏNAL DEL 

SEGON MOLI 

Desprès d’un any en el que algunes 

persones de les diverses Juntes directives de 

l’Associació veïnal del Segon Molí i la Asociación 

de JJ y PP del Segon Molí han estat treballant per 

a aconseguir tindre un espai on es puguen 

realitzar tota una sèrie d’activitats de tota mena 

que les persones sòcies ens demanaven. Varem 

aconseguir un local, no massa gran, però que ens 

ajuda a ser més visibles als ulls de les Institucions 

i de la Ciutadania en general. Com podeu veure 

en les fotos els propis socis hem tingut que fer 

tota una sèrie de transformacions degut a que el 

local ens el van llogar sense res de res i gràcies al 

bon fer de membres de les diverses juntes 

directives que poden utilitzar el local hem 

aconseguit una bona sèrie de millores. 
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NOU LOCAL, NOVES ACTIVITATS PER A TOTES LES 

EDATS-SOCIS –NO SOCIS I INSTITUCIONS.- 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

   

 

 

 Si, tenim local desprès de molts anys de lluita, i varem contar amb la presencia de les autoritats de 

l’anterior legislatura, (nosaltres varem convidar a tot lo món). Dues persones, que han treballat molt per la Ciutat, 

ja no estan com a regidors però sempre contaran amb el nostre afecte en cara que algunes vegades no coincidíem 

amb les mateixes idees. Mary Carmen Ribera continua i esperem que reprenguem les converses per a millorar la 

vida de la gent gran. 

 La gran novetat de este curs passat ha segut el anomenat Esplai, activitat que fem juntament amb el 

moviment Esplai per tal de acollir a xiquets i xiquetes de 6 a 12 anys tots els dissabtes de l’any, excepte l’estiu. És 

un programa que conta amb l’esforç d’una persona que porta endavant esta tasca d’una manera perfecta. 
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Una de les principals activitats, encara que no ho parega, és un hort urbà que varem demanar 

fa uns quants anys i que ara està consolidat i que va ser exemple per als altres horts urbans de la Ciutat 

de Castelló de la Plana. No volien que fórem els primers, nosaltres que veníem dels horts escolars vam 

insistir en que dita activitat podria convertir-se en una activitat on la gent gran, dones,jubilats, etc 

pogueren transmetre els seus coneixements als nets i netes, saber d’on venen les verdures. Que les 

diverses escoles-guarderies pogueren visitar-nos per viure les diverses plantes que produeixen el que 

es mengen, les nostres activitats són intenses, comandades per Domingo Giménez, que és el Alma 

mater, tenim reunions per a decidir com s’organisen les activitats a l’hort, quines activitats són 

prioritàries, quan s’ha de portar el fem i com repartir-lo. Etc. 

Una altra activitat molt important per a la gent gran és l’activitat de manteniment de la salud, 

passar de la vida activa a la vida sense massa obligacions es dur i cal fer tota una sèrie d’activitats 

adequades a l’edat  i que moltes vegades no es pot arribar a totes les demandes per falta de lloc i 

disposició, però aconseguirem anar fent-lo millor. 

 Encara hi ha molta gent que no sap què hi ha una Associació del Segon Moli perquè no saben la 

Història, que algun dia contarem, sobre els molins de la sèquia major. El Segon Moli és un  espai que és 

el més representatiu del que eren els molins antigament. Dins d’ell encara es conserven  les 

maquinàries necessàries per a fer moure’l, les estances de l’encarregat i lhort per a poder sobreviure 

en un lloc apartat com era el Segon Moli. Encara hi havia un quart i un cinqué Moli d’aigüa.  

Com podeu veure en les dues fotos de dalt el local s’ha tingut que arreglar tot degut al mal estat en que 

es trobava. Portes arrancades, persiana que no es podia pujar i s’havia de fer a mà, hem tingut que canviar el 

color de l’interior per a fer-lo més relaxant, repintar la porta que estava plena de grafítics, arreglar el sostre 

d’una manera provisional, buscar mobles que els demès tiraven però que encara estaven bé, etc. En definitiva 

que uns quants membres de les Juntes Directives han suat la camiseta per a benefici de les persones sòcies i no 

sòcies i també de l’Administració que ara estem fent tallers generals sobre procediments necessaris per totes 

les classes d’Associacions. 
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ALGUNS DELS NOSTRES REPTES 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REVISTA DE L’ASSOCIACIÓ 
 

ASSOCIACIÓ  
 

VEÏNAL DEL SEGON MOLI 

 
 

COL.LABORA 

AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

  
 
 
 
 

AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

 
 

Hem anat fent feina, poc a poc però sense 

parar, a pesar dels entrebancs que, 

continuament ens han anat posant. El veïnat i la 

Societat els millors. 

Aquest any hem 

encetat un nou campionat de 

cartes i esperem que 

continuem tots els anys 

degut a la gran acollida que 

ha tingut. Ens agradaria 

disposar de mes persones 

voluntàries per a poder  

tindre el local obert a totes 

hores. Encara no som 

coneguts per tot el barri 

degut a que porten quasi un 

any en el nou local. Esperem 

que, poc a poc, es vaja 

animant. 

També hem encetat, quasi tots els últims 

divendres de cada mes, una charla-col.loqui amb un 

tema diferent i molt interessant, en la foto de la 

dreta podeu veure l’actuació magnífica d’un dels 

nostres socis regalant-nos els sons d’unes músiques 

de sempre i que ell les interpreta d’una manera 

molt especial. Hem tingut Charles sobre el que 

representa el tabac, Charles sobre la millor manera 

de reciclar tots els envasos que gastem a diari i que 

moltes vegades no sabem què fer, Charla de 

quiromassagista, charla sobre el tabac, etc. 

Esperem reprendre les activitats a partir 

d’octubre proper amb més força. 

 

 

 


